

ရှင်ပေတရုသြဝါဒစာ ဒုတိယစောင်

1 ယေရှုခရစ်၏တမန်တော်နှင့် အစေခံကျွန်၊ ရှိမှန်ပေတရုမှ နှုတ်ဆက်သပါ၏။ ငါတို့ကဲ့သို့ အပိုးထိုက်သောယုံကြည်ခြင်းရှိသောသင်တို့အားလုံးအား ကြားလိုက်ပါ၏။ ငါတို့၏ ဘုရားသခင်နှင့် ကယ်တင်ရှင်ယေရှုခရစ်သည် တရားမျှတသဖြင့် သင်တို့သည်ထို ယုံကြည်ခြင်းကို ရရှိကြ၏။

²ကျေးဇူးတော်နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းသည် သင်တို့၌ ပို၍ရှိပါစေ။ သင်တို့သည်ဘုရားသခင်နှင့် ငါတို့၏သခင်ယေရှုကို မှန်ကန်စွာ သိသောကြောင့် ကျေးဇူးတော်နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းကိုရရှိကြလိမ့်မည်။

ငါတို့လိုအပ်သမျှသည် ဘုရားရှင်ပေးတော်မူပြီ

³ယေရှုသည် ဘုရားသခင်၏တန်ခိုးတော်ကို ရရှိတော်မူ၏။ ကိုယ်တော်၏တန်ခိုးသည် အသက်ရှင်ခြင်းနှင့် ဘုရားသခင်ကို အစေခံခြင်း၌ ငါတို့လိုအပ်သမျှတို့ကို ပေးအပ်တော်မူပြီ။ ငါတို့သည် ကိုယ်တော်ကို မှန်ကန်စွာ သိသောကြောင့် ထိုအရာများကိုရရှိ၏။ ယေရှုသည် မိမိ၏ဘုန်းအသရေတော်နှင့် ကောင်းမြတ်ခြင်းအားဖြင့် ငါတို့ကို ခေါ်တော်မူ၏။ ⁴ကိုယ်တော်သည် မိမိ၏ဘုန်းအသရေတော်နှင့် ကောင်းမြတ်ခြင်းကြောင့် ဂတိပေးတော်မူသောကြီးမြတ်၍ ကြွယ်ဝချမ်းသာသောဆုကျေးဇူးများကို ငါတို့အား ပေးတော်မူပြီ။ ထိုဆုကျေးဇူးများကြောင့် သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ဂတိတော်ကို ဆက်ဆံရ၏။ ထို့ကြောင့် ညစ်ညူးသောလောကီတပ်မက်ခြင်းသည် သင်တို့ကို ပျက်စီးနိုင်လိမ့်မည်မဟုတ်။

⁵ထိုကောင်းချီးများကိုခံစားရသောကြောင့် ဤအရာများကို သင်တို့၏အသက်တာ၌ ထပ်၍ တိုးပွားစေလော့။ သင်၏ယုံကြည်ခြင်းကို ကောင်းမှုဖြင့် သော်လည်းကောင်း၊ သင်၏ ကောင်းမှုကို အသိဉာဏ်ဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ ⁶အသိဉာဏ်ကို ကာမဂုဏ်ချုပ်တည်းခြင်းဖြင့် သော်လည်းကောင်း၊ ကာမဂုဏ်ချုပ်တည်းခြင်းကို သည်းခံခြင်းနှင့် လည်းကောင်း၊ သည်းခံခြင်းကို ဘုရားဝတ်ပြုခြင်းနှင့်လည်းကောင်း၊ ⁷ဘုရားဝတ်ပြုခြင်းကို ခရစ်တော်၌ ရှိသောသင်တို့၏ ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့ကို ကြင်နာခြင်းဖြင့် သော်လည်းကောင်း၊ ခရစ်တော်၌ရှိသောသင်တို့၏ညီအစ်ကိုကို ကြင်နာခြင်းကို မေတ္တာဖြင့်သော်လည်းကောင်း ထပ်ဆင့်ကြလော့။ ⁸ထိုအရာတို့သည် သင်တို့၌ရှိ၍ ကြီးထွားလာလျှင် အသုံးမကျသောသူ မဖြစ်စေခြင်းငှါ သင်တို့ကို ကူညီလိမ့်မည်။ ထိုအရာတို့သည် ယေရှုခရစ်ကို သိကျွမ်းခြင်း၌ အကျိုးမဲ့မဖြစ်စေခြင်းငှါ သင်တို့ကို ကူညီမစလိမ့်မည်။ ⁹ထိုအရာအားလုံးသည် လူတစ်ယောက်၌ မရှိလျှင် သူသည် ရှင်းလင်းစွာ မမြင်နိုင်။ ထိုသူသည် ပျက်စီးကန်း၏။ မိမိအပြစ်တောင်းဆေးကြောကြောင်းကို မေ့လျော့၏။

¹⁰ငါ့ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ သင်တို့ခံရသောခေါ်တော်မူခြင်းနှင့် ရွေးချယ်တော်မူခြင်းကို ထင်ရှားစေခြင်းငှါ ကြိုးစားအားထုတ်ကြလော့။ ထိုအရာအားလုံးကို သင်တို့လုပ်ဆောင်လျှင် ရွှေလျော့ခြင်းနှင့်အစဉ်ကင်းလွတ်ကြလိမ့်မည်။ ¹¹ထို့အပြင် သင်တို့သည် ငါတို့ကို ကယ်တင်တော်မူသော အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်၏ထာဝရနိုင်ငံတော်ထဲ၌ ဘုန်းကြီးသောခေါ်

ဖိတ်ခြင်းခံရကြလိမ့်မည်။¹² ဤအရာများကို သင်တို့သိကြ၏။ သင်တို့ရရှိသောသမ္မတရားကို သင်တို့သည် ခိုင်မြဲစွာချုပ်ကိုင်ထားလျက် ရှိ၏။ သို့သော် ဤအရာအားလုံးကို သတိရရန် ငါသည် အမြဲကူညီမည်။¹³ ငါသည် ဤလောက၌ အသက်ရှင်စဉ် ဤအရာကို သင်တို့အား အစဉ် မပြတ်သတိပေးရန် အမှန်လိုအပ်သည်ဟု ထင်မှတ်၏။¹⁴ ဤခန္ဓာကိုယ်ကို ငါသည် မကြာခင် စွန့်ခွာရမည်ကို ငါသိ၏။ ငါတို့၏သခင်ယေရှုခရစ်သည် ထိုအရာကို ငါ့အား ဖော်ပြပြီးဖြစ်၏။¹⁵ ဤအရာကို အမြဲသတိရစေခြင်းငှါ သင်တို့ကို ငါတတ်နိုင်သလောက်ကူညီမည်။ ငါစုတေ့သည့်နောက်မှာလည်း ဤအရာတို့ကို သတိရစေခြင်းငှါ ငါအလိုရှိ၏။

ခရစ်တော်၏ဘုန်းအသရေကိုငါတို့မြင်ရ၏

¹⁶ ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်၏ တန်ခိုးတော်အကြောင်းကို၎င်း၊ ကြွရောက်လာတော်မူခြင်းကို၎င်း၊ သင်တို့အား ငါတို့ပြောနှင့်ပြီ။ ငါတို့ပြောခဲ့သောအရာသည် ပရိယာယ်နှင့်ပြင်ဆင်သောပုံပြင်မဟုတ်။ သို့သော်လည်း ယေရှု၏ဘုန်းအာနုဘော်ကို ငါတို့ကိုယ်တိုင် မြင်ရပြီ။¹⁷ ယေရှုသည် ဘုန်းအသရေ ဘုန်းအာနုဘော်နှင့် ပြည့်စုံတော်မူသောဘုရားသခင်၏ အသံတော်ကို ကြားတော်မူ၏။ အဘခမည်းတော်ဘုရားသခင်ထံမှ ဂုဏ်အသရေနှင့်ဘုန်းတန်ခိုးကို ယေရှုရရှိတော်မူသော အချိန်၌ဖြစ်၏။ အသံတော်က “ဤသူသည် ငါနှစ်သက်မြတ်နိုးရာ၊ ငါ၏ချစ်သောသားပေတည်း” ဟုမိန့်တော်မူ၏။¹⁸ ငါတို့သည် ယေရှုနှင့်သန့်ရှင်းသောတောင်ပေါ်၌ရှိစဉ် ထိုအသံသည် ကောင်းကင်မှလာ၏။¹⁹ ထိုအရာသည် ပရောဖက်တို့ပြောခဲ့သော အရာအတွက် ငါတို့အား ပို၍သေချာစေ၏။ ပရောဖက်တို့ ပြောခဲ့သောအရာများကို အစဉ်တစိုက်လိုက်နာခြင်းငှါ မှန်ကန်သောအရာများကို သင်တို့ပြုနေပါလိမ့်မည်။ သူတို့ပြောသော အရာများသည် မှောင်မိုက်သောအရပ်၌ ထွန်းလင်းသောအလင်းကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ထိုအလင်း

သည် တစ်နေ့တစ်ရက်အစမှစ၍ ထွန်းလင်းနေသောအလင်းတော်ဖြစ်၍ သင်တို့၏စိတ်နှလုံးထဲ၌ လင်းသောနံနက်ကြယ်ဖြစ်၏။²⁰ အရာရာအားလုံးထက် သင်တို့သည် ဤအရာကို နားလည်သဘောပေါက်ကြလော့။ ကျမ်းစာ၌ ပါသောအနာဂတ္တိစကားမည်သည်ကား၊ ကိုယ်အလိုအလျောက်အနက်မဖော်။²¹ အနာဂတ္တိစကားသည် လူ့အလိုအားဖြင့် ဖြစ်ဘူးသည်မဟုတ်။ လူတို့သည် ဘုရားသခင်ထံမှ အရာတို့ကို သန့်ရှင်းသူတို့သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏တိုက်တွန်းတော်မူခြင်းကိုခံရ၍ ဟောပြောကြ၏။

မိစ္ဆာဆရာများ

2 အတိတ်ကာလအချိန်၌ ဘုရားသခင်၏လူတို့တွင် မိစ္ဆာဆရာများရှိကြ၏။ ယခုလည်း မိစ္ဆာဆရာများသည် သင်တို့တွင် ရှိကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည် လူတို့ကို ပျောက်ဆုံးခြင်းသို့ ရောက်စေတတ်သော မှားယွင်းသော သွန်သင်ခြင်းများကို လျှို့ဝှက်စွာ သယ်ဆောင်လာလိမ့်မည်။ သူတို့သည် မိမိတို့အတွက် လွတ်ငြိမ်းခြင်းကို ဝယ်တော်မူသောသခင်ကိုပင် လက်ခံခြင်းငှါ ငြင်းပယ်ကြလိမ့်မည်။ ထို့ကြောင့် သူတို့အပေါ်သို့ သောဖျက်ဆီးခြင်းလျင်မြန်စွာ ရောက်လိမ့်မည်။² အများသောလူတို့သည် သူတို့၏ညစ်ညူးသောလမ်းများကို လိုက်လျှောက်ကြလိမ့်မည်။ ထို့နောက် သူတို့ကြောင့် အခြားသောသူတို့သည် သမ္မာတရားလမ်းအကြောင်းကို အထင်မှားကြလိမ့်မည်။³ ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့သည် သင်တို့၏ငွေကိုသာ လိုချင်၏။ ထို့ကြောင့် ချော့မော့တတ်သောမုသာစကားကို ပြောခြင်းအားဖြင့် သူတို့သည် သင်တို့ကို အသုံးပြုကြလိမ့်မည်။ သို့ရာတွင် ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့သည် အပြစ်စီရင်ခြင်းကိုခံနိုင်ပြီးဖြစ်၏။ သူတို့ကို ဖျက်ဆီးမည့်သူထံမှ မလွတ်မြောက်နိုင်။⁴ ကောင်းကင်တမန်တို့သည် အပြစ်ကို ကျူးလွန်သောအခါ ဘုရားသခင်သည် သူတို့ကို ပြစ်ဒဏ်မပေးဘဲ နေတော်မူမူ။ ဘုရားသခင်သည်

သူတို့ကို ငရဲထဲသို့ ပစ်ချလိုက်၏။ ဘုရားသခင်သည် သူတို့ကို မှောင်သောဂူများထဲသို့ ထား၏။ တရားစီရင်သောရက်တိုင်အောင် သူတို့ကို ထိုနေရာ၌ထားရှိလိမ့်မည်။⁵ ရှေးအချိန်၌ ပြစ်မှားသောသူတို့ကို ဘုရားသခင်ပြစ်ဒဏ်ပေးခဲ့၏။ ဘုရားသခင်သည် သူ့ကို ဆန့်ကျင်သော လောကီသားအပေါင်းတို့ကို ရေလွှမ်းမိုးစေတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် နေရာနှင့်အတူ လူ့နစ်နီးကိုသာ ကယ်ဆယ်ခဲ့၏။ နေရာသည် မှန်ကန်စွာ အသက်ရှင်ခြင်းငှါ ပြောဆိုသောသူဖြစ်၏။⁶ ဘုရားသခင်သည် ဆိုးသွမ်းသော သောဒုံနှင့် ဂေါမောရမြို့ကိုလည်း ပြစ်ဒဏ်ပေးတော်မူ၏။ သူတို့သည် ပြာဖြစ်သည့်တိုင်အောင် သူသည် ထိုမြို့ကိုမီးရှို့တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် နောင်ကာလ၌ မိမိကို ဆန့်ကျင်လာမည့်သူတို့၌ မည်သို့ဖြစ်လာမည်ကို ပုံသက်သေအဖြစ်ပြသခြင်းငှါ ထိုအရာကိုပြုခဲ့၏။⁷ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် လောကီကို ထိုမြို့များမှ ကယ်တင်တော်မူ၏။ လောကီသည် အလွန်ကောင်းသော လူတစ်ယောက်ဖြစ်၏။ မကောင်းသောသူတို့၏ညစ်ညမ်းသောအသက်သာကြောင့် သူသည် ဆင်းရဲဒုက္ခခံရ၏။⁸ လောကီသည် လူကောင်းဖြစ်သော်လည်း ထိုဆိုးသွမ်းသောလူတို့နှင့် နေ့စဉ်အသက်ရှင်နေရ၏။ လောကီ၏ကောင်းသောနှလုံးသားသည် သူမြင်၍ ကြားရသည့်ညစ်ညမ်းသောအရာများကြောင့် နာကျင်၏။⁹ ဘုရားသခင်သည် ဤအရာအားလုံးကိုပြုတော်မူ၏။ သခင်ဘုရားသည် မိမိကို အစေခံသောသူတို့အား အတယ်သို့ ကယ်တင်တော်မူမည်ကို သိနေကြောင်း ဤအရာကထင်ရှားစေ၏။ သူတို့သည် ဒုက္ခနှင့် တွေ့သောအခါ ကိုယ်တော်သည် သူတို့ကို အစဉ်အမြဲ ကယ်တင်တော်မူလိမ့်မည်။ ထိုနောက် တရားစီရင်သောနေ့ကို စောင့်ဆိုင်းနေစဉ်တွင် ကိုယ်တော်သည် မကောင်းသောအရာပြုလုပ်သောသူတို့ကို ပြစ်ဒဏ်ပေးလိမ့်မည်။¹⁰ ထိုပြစ်ဒဏ်သည် မိမိတို့၏အလိုဆန္ဒညစ်ညူးသောဇာတိပကတိနှင့်အညီ အပြစ်ကို ကျူးလွန်သောသူ

တို့အတွက် ဖြစ်၏။ ထိုပြစ်ဒဏ်သည် သခင်ဘုရား၏တန်ခိုးအာဏာကို မုန်းတီးသောသူတို့အတွက်လည်းဖြစ်၏။ ဤမိစ္ဆာဆရာတို့သည် မိမိတို့လုပ်လိုသော အရာအားလုံးကို ပြုကြ၍ ဝါကြွားတတ်သော သူများ ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့သည် ဘုန်းအသရေရှိသော ကောင်းကင်တမန်များ၏မကောင်းကြောင်းကို ပြောဆိုရန် ကြောက်ရွံ့ခြင်းမရှိ။¹¹ ကောင်းကင်တမန်တို့သည် မိစ္ဆာဆရာများတို့ထက် သာ၍ခွန်အားကြီးပြီးတန်ခိုးရှိ၏။ သို့သော်လည်း ကောင်းကင်တမန်တို့သည် ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့ကို သခင်ဘုရားရှေ့တော်၌ အပြစ်တင်သောအခါ သူတို့အကြောင်းကို ဆိုးဝါးစွာမပြောကြ။¹² သို့သော်လည်း ဤမိစ္ဆာဆရာတို့သည် သူတို့နားမလည်သောအရာများကို ဆိုးဝါးစွာ ပြောကြ၏။ သူတို့သည် ဖမ်းဆီး၍ သတ်ဖို့ရာ ပေါက်ဖွားသောတိရစ္ဆာန်ရိုင်းများကဲ့သို့ ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့သည် တွေးတောဆင်ခြင်ခြင်း မပြုဘဲအရာများကို ပြုလုပ်တတ်၏။¹³ ဤမိစ္ဆာဆရာတို့သည် များစွာသောလူတို့ကို ဒုက္ခရောက်အောင်ပြုလုပ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့်သူတို့လည်း ဒုက္ခခံရမည်။ ဤအရာသည် သူတို့ပြုလုပ်ခဲ့သည့်အရာများအတွက် အဖိုးအခဖြစ်၏။ သူတို့သည် မကောင်းသောအမှုကို ထင်ပေါ်စွာ ပြုလုပ်ခြင်း၌ အလွန်ပျော်မူးကြ၏။ သူတို့သည် သင်တို့အထံ၌ ညစ်ပေသောအစက်အပျောက်အစွန်းအထင်းကဲ့သို့ ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့သည် သင်တို့အားလုံး အတူတကွ စားသောက်သောအခါ သင်တို့ကို အရှက်ဖြစ်စေ၏။¹⁴ သူတို့သည် မိန်းမကို ကြည့်သောအခါတိုင်း၌ ထိုမိန်းမကို လိုချင်တပ်မက်၏။ ဤမိစ္ဆာဆရာတို့သည် ဤကဲ့သို့ဒုစရိုက်ပြုကြ၏။ သူတို့သည် အားနည်းသောသူတို့ကို အပြစ်၏ထောင်ချောက်ထဲသို့ ခေါ်ဆောင်ကြ၏။ သူတို့သည် မိမိတို့၏စိတ်ကို ငွေအမြဲဆင်ခြင်ခြင်းငှါ သွန်သင်လေ့ကျင့်ကြ၏။ သူတို့သည် ကျိန်ခြင်းအောက်၌ရှိကြ၏။¹⁵ ဤမိစ္ဆာဆရာတို့သည် မှန်သောလမ်းကို စွန့်ခွာ၍ လမ်းလွဲသွားကြ၏။ သူတို့သည် ဗောဓိသော်

၏သား ဗာလမ်၏လမ်းကို လိုက်ကြ၏။ ဗာလမ်သည် မတရားသောအမှု၏အခကို တပ်မက်၍ မိမိဒုစရိုက်အတွက်ကြောင့် ဆုံးမခြင်းကိုခံရ၏။
 16 အဘယ်သို့နည်းဟူမူကား၊ စကားမပြောနိုင်သောမြည်းသည် လူဘာသာအားဖြင့် မြှက်၍ ထိုပရောဖက်၏မိုက်မဲသော အတွေးအခေါ်ကို တားမြစ်လေ၏။

17 ထိုသူတို့သည် ရေမရှိသောရေတွင်းကဲ့သို့၎င်း၊ လေတိုက်၍ လွင့်သောမိုးတိမ်ကဲ့သို့၎င်း ဖြစ်ကြ၏။ သူတို့အတွက် အနက်ဆုံးသော မှောင်မိုက်ကို သို့ထားလျက်ရှိ၏။ 18 ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့သည် အဓိပ္ပါယ်မဲ့သောစကားနှင့် ဝါကြွားကြ၏။ သူတို့သည် မှားယွင်းသောအမှုကို ပြုလုပ်သောသူတို့၏အပေါင်းအသင်းထဲမှထွက်လာသောသူတို့ကို အပြစ်၏ထောင်ချောက်ထဲသို့ခေါ်ဆောင်ကြ၏။ ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့သည် ဤအရာကို လူဇာတိပကတိ၏အလိုရှိသည် ညစ်ညူးသောအရာများကို အစာအဖြစ် အသုံးပြု၍ ဤအရာများကို ပြုကြ၏။ 19 ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့သည် ထိုလူတို့အား လွတ်မြောက်ခြင်းကို ဂတိပေး၏။ သို့သော်လည်း၊ သူတို့ကိုယ်တိုင်ပင် မလွတ်မြောက်ကြ။ သူတို့သည် ဖျက်ဆီးခံရမည့်အရာများ၏ ကျွန်များဖြစ်ကြ၏။ လူတစ်ယောက်သည်မိမိကိုယ်ကို ထိန်းချုပ်ထားသော အရာ၏ကျွန်ဖြစ်၏။ 20 ထိုလူတို့သည် လောက၏ညစ်ညူးသောအရာများမှ မလွတ်မြောက်ကြ။ ငါတို့ကို ကယ်တင်တော်မူသောအရှင်သခင်ယေရှုခရစ်ကို သိကျွမ်းခြင်းအားဖြင့် သူတို့သည် လွတ်မြောက်ကြ၏။ သို့သော်လည်း၊ သူတို့သည် ထိုညစ်ညူးသောအရာများထဲသို့ ပြန်သွား၍ ၎င်း၏ထိန်းချုပ်မှုအောက်သို့ တစ်ဖန် ပြန်ကျလျှင် သူတို့အတွက် ယခင်ကထက် ပို၍ ဆိုးဝါးလိမ့်မည်။ 21 သန့်ရှင်းသောသင်ကြားမှုကိုခံယူပြီးမှ ပြန်လှည့်လာခြင်းထက် မှန်ကန်သောလမ်းကို အစကတည်းကမသိဘဲ နေခြင်းသည် သူတို့အတွက် သာ၍ကောင်း၏။ 22 သူတို့ပြုလုပ်ခဲ့သောအရာသည် မှန်သောစကားပုံအတိုင်းဖြစ်၏။ “ခွေးသည် မိမိအန်ပတ်

သို့ ပြန်လာ၏။* ဝက်သည်လည်း ဆေးပြီးမှ ရွံတွင်လူးပြန်၏။”

ယေရှုပြန်လာလိမ့်မည်

3 ငါ့မိတ်ဆွေတို့၊ ဤစာစောင်သည် သင်တို့ထံသို့ ငါ၏ဒုတိယစာဖြစ်၏။ ငါသည် တစ်စုံတစ်ခုကို အောက်မေ့တတ်သောသင်တို့၏ရိုးသားသည်စိတ်ဝိညာဉ်ကို ကူညီရန် သင်တို့ထံသို့ ငါသည် ဤစာနှစ်စောင်ကို ရေးသား၏။
 2 ရှေးခေတ်ကသန့်ရှင်းသောပရောဖက်တို့ဟောပြောသောစကားများကို သင်တို့အောက်မေ့စေခြင်းငှါ ငါအလိုရှိ၏။ ငါတို့ကို ကယ်တင်တော်မူသောသခင်ဘုရား၏ပညတ်ကိုအောက်မေ့ကြလော့။ ထိုပညတ်သည် တမန်တော်တို့အားဖြင့် ငါတို့အား ပေးတော်မူ၏။ 3 နောက်ဆုံးသောကာလ၌ မည်ကဲ့သို့ ဖြစ်ပျက်လာမည်ကိုသိရန် သင်တို့အတွက် အလွန်အရေးကြီး၏။ လူတို့သည် သင်တို့ကိုပြက်ရယ်ပြုလိမ့်မည်။ သူတို့သည် မိမိတို့တပ်မက်သည့်ညစ်ညူးသော အရာများကိုပြု၍ အသက်ရှင်ကြလိမ့်မည်။ 4 ထိုလူတို့က “သူပြန်ကြွလာမည်ဟု ဂတိပေးသည် သူသည် အဘယ်မှာရှိသနည်း။ ငါတို့၏ဘိုးဘေးတို့သေလွန်ပြီ။ သို့သော်လည်း ကမ္ဘာကြီးသည် ဖန်ဆင်းစကဖြစ်သကဲ့သို့ ဆက်လက်၍ တည်ဆဲဖြစ်၏” ဟုပြောကြလိမ့်မည်။ 5 သို့ရာတွင် ထိုလူတို့သည် ရှေးကာလ၌ အဘယ်သို့ ဖြစ်ပျက်ခဲ့သည်ကို မမှတ်မိကြ၏။ မိုးကောင်းကင်တည်ရှိ၍ ဘုရားသခင်သည် မြေကြီးကို ရေထဲမှ၎င်း၊ ရေဖြင့်၎င်း တည်ဆောက်တော်မူ၏။ 6 ထို့နောက် ဘုရားသခင်သည် ကြီးမားသော ရေလွှမ်းမိုးခြင်းဖြင့် လောကဝါတ်ကို ဖျက်ဆီးရန် ရေကိုအသုံးပြုတော်မူ၏။ 7 ထိုဘုရားသခင်၏စကားတော်ပင်လျှင် ငါတို့တွင် ယခုရှိသော မိုမ်းကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကို သို့ထားလျက်ရှိ၏။ မီးရှိပျက်စီးခြင်းအတိုအလိုငှါ မိုမ်းကောင်းကင်နှင့် မြေကြီးသည် သို့ထား၏။ ဘုရားသခင်ကို ဆန့်ကျင်သောသူတို့၏ပျက်စီးခြင်းကို စီရင်

“ခွေးသည် ... ပြန်လာ၏” သုတ္တံ 26:11

မည့်နေ့ရက်အတွက် မိုဃ်းကောင်းကင်နှင့် မြေကြီးသည်သိုထားလျက်ရှိ၏။

⁸သို့ရာတွင်ငါ့မိတ်ဆွေတို့၊ ဤမှန်ကန်သော အပြစ်အပျက်ကို မမေ့လျော့ကြနှင့်။ ထာဝရဘုရားမှာ တစ်နေ့သည် နှစ်တစ်ထောင်ကဲ့သို့ ဖြစ်ပြီး၊ နှစ်တစ်ထောင်သည် တစ်နေ့ကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ⁹ထာဝရဘုရားသည် ဂတိတော်အရာမှာ နှေးတော်မမူ။ သို့သော်လည်း သူသည် မည်သူတစ်စုံတစ်ယောက်မျှ ပျက်စီးခြင်းငှါ အလိုမရှိသောကြောင့် သင်တို့ကို သည်းခံတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် လူတိုင်းကို သူတို့၏စိတ်နှလုံး ပြောင်းလဲ၍ အပြစ်ပြုခြင်းမှ ရပ်စေခြင်းငှါ အလိုတော်ရှိ၏။

¹⁰သူခိုးသည် ညဉ့်အခါ လာသကဲ့သို့ ဘုရားသခင်၏နေ့ရက်သည် လာလိမ့်မည်။ ထိုနေ့၌ မိုဃ်းကောင်းကင်သည် ကြီးစွာသောအသံနှင့် တကွပျောက်ကွယ်သွားမည်။ မြေကြီးကိုယ်မှ စ၍ မြေကြီးပေါ်၌ ရှိသမျှသောအရာတို့သည် ကျွမ်းလောင်လိမ့်မည်။* ¹¹သင်တို့ကို ငါပြောသည့်နည်းတူအရာအလုံးစုံတို့သည် ထိုနည်းဖြင့် ပျက်ဆီးလိမ့်မည်။ ထို့ကြောင့် သင်တို့သည် အဘယ်သို့သောသူ ဖြစ်အပ်ကြသနည်း။ သင်တို့သည် သန့်ရှင်းသောအသက်တာ၌အသက်ရှင်၍ ဘုရားသခင်၏အမှုကို ဆောင်သောအရာကို ပြုသင့်၏။ ¹²သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏နေ့ရက်ကို လျင်မြန်စွာရောက်လာခြင်းငှါ မျှော်လင့်တောင်တရမည်။ ထိုနေ့ရက်ရောက်လာသောအခါ မိုဃ်းကောင်းကင်သည် မီးနှင့်ပျက်စီးခြင်းကိုခံရလိမ့်မည်။ မိုဃ်းကောင်းကင်၌ရှိသော အရာရှိသမျှတို့သည် အပူကြောင့်အရည်ပျော်သွားလိမ့်မည်။ ¹³သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် ငါတို့အား ဂတိပေးတော်မူ၏။ ထိုဂတိတော်တည်းဟူသော မိုဃ်းကောင်းကင်

သစ်နှင့် မြေကြီးသစ်ကို ငါတို့စောင့်မျှော်လျက်နေ၏။

¹⁴မိတ်ဆွေတို့၊ ငါတို့သည် ထိုအရာဖြစ်လာရန် စောင့်စားလျက်နေကြ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့၏အသက်တာ၌ အပြစ်မရှိရန်နှင့် အနာအဆာမရှိရန် သင်တို့တတ်သလောက်ကြိုးစားအားထုတ်ကြလော့။ ဘုရားသခင်နှင့် ငြိမ်းချမ်းစွာနေထိုင်ကြလော့။ ¹⁵ငါတို့သခင်ဘုရားသည် စိတ်ရှည်သောကြောင့် ငါတို့သည် ကယ်တင်ခြင်းကိုခံရကြောင်း အောက်မေ့ကြလော့။ ငါတို့ညီအစ်ကို ပေါလုသည် သူ့ကို ဘုရားသခင်ပေးတော်မူသောညွှန်ပညာနှင့် သင်တို့ထံသို့ ရေးခဲ့သောစာ၌ ဤအရာကို သင်တို့အား ပြောခဲ့ပြီးဖြစ်၏။ ¹⁶ပေါလုသည် ဤအရာများကို သူ၏စာအားလုံးထဲတွင်ရေး၏။ တစ်ခါတစ်ရံပေါလု၏စာထဲတွင် နားလည်ရန် ခက်ခဲသော အရာများပါရှိ၏။ အချို့သောသူတို့သည် ထိုအရာများကို မှားယွင်းစွာ ရှင်းပြကြ၏။ ထိုသူတို့သည် ယုံကြည်ခြင်း၌ အားနည်း၍ နားမလည်ကြ။ ထိုသူတို့သည် ကျန်ရှိသောကျမ်းစာကိုလည်း မှားယွင်းစွာ ရှင်းပြကြ၏။ သို့ရာတွင် ထိုသို့ ပြုခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်ကိုကိုယ် ပျက်စီးနေကြ၏။

¹⁷ချစ်သူတို့၊ သင်တို့သည် ဤအရာများကို သိနှင့်ပြီဖြစ်၏။ မတရားသောသူတို့သည် သင်တို့ကို မကောင်းသောအရာများပြုခြင်းဖြင့် မသွေးဆောင်စေကြနှင့်။ သင်တို့၏တည်ကြည်သောယုံကြည်ခြင်းမှ မရွံ့လျော့မည်အကြောင်း သတိပြုကြလော့။ ¹⁸ငါတို့ကို ကယ်တင်တော်မူသော အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်၏ ကျေးဇူးတော်ဉာဏ်ပညာအားဖြင့် ကြီးထွားကြလော့။ ဘုန်းအသရေသည် အစဉ်အမြဲသို့ ရှိပါစေ။ အာမင်။

ကျွမ်းလောင်လိမ့်မည်။ များစွာသော ဂရိစာက မြင်တွေ့ခြင်းခံရလိမ့်မည်။ “ကွယ်ပျောက်လိမ့်မည်” ဟုပြောသည်။

License Agreement for Bible Texts

World Bible Translation Center

Last Updated: September 21, 2006

Copyright © 2006 by World Bible Translation Center

All rights reserved.

These Scriptures:

- Are copyrighted by World Bible Translation Center.
- Are not public domain.
- May not be altered or modified in any form.
- May not be sold or offered for sale in any form.
- May not be used for commercial purposes (including, but not limited to, use in advertising or Web banners used for the purpose of selling online ad space).
- May be distributed without modification in electronic form for non-commercial use. However, they may not be hosted on any kind of server (including a Web or ftp server) without written permission. A copy of this license (without modification) must also be included.
- May be quoted for any purpose, up to 1,000 verses, without written permission. However, the extent of quotation must not comprise a complete book nor should it amount to more than 50% of the work in which it is quoted. A copyright notice must appear on the title or copyright page using this pattern: "Taken from the HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™ © 2006 by World Bible Translation Center, Inc. and used by permission." If the text quoted is from one of WBTC's non-English versions, the printed title of the actual text quoted will be substituted for "HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™." The copyright notice must appear in English or be translated into another language. When quotations from WBTC's text are used in non-saleable media, such as church bulletins, orders of service, posters, transparencies or similar media, a complete copyright notice is not required, but the initials of the version (such as "ERV" for the Easy-to-Read Version™ in English) must appear at the end of each quotation.

Any use of these Scriptures other than those listed above is prohibited. For additional rights and permission for usage, such as the use of WBTC's text on a Web site, or for clarification of any of the above, please contact World Bible Translation Center in writing or by email at distribution@wbtc.com.

World Bible Translation Center

P.O. Box 820648

Fort Worth, Texas 76182, USA

Telephone: 1-817-595-1664

Toll-Free in US: 1-888-54-BIBLE

E-mail: info@wbtc.com

WBTC's web site – World Bible Translation Center's web site: <http://www.wbtc.org>

Order online – To order a copy of our texts online, go to: <http://www.wbtc.org>

Current license agreement – This license is subject to change without notice. The current license can be found at: <http://www.wbtc.org/downloads/biblelicense.htm>

Trouble viewing this file – If the text in this document does not display correctly, use Adobe Acrobat Reader 5.0 or higher. Download Adobe Acrobat Reader from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/readstep2.html>

Viewing Chinese or Korean PDFs – To view the Chinese or Korean PDFs, it may be necessary to download the Chinese Simplified or Korean font pack from Adobe. Download the font packs from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/acrrasianfontpack.html>